
  

VOLDA KOMMUNE 
Servicekontoret 

NOTAT 
 
 
 
  

Frå: May-Lisbet Lande 
  

Kopi: Økonomistaben, Servicekontoret 
  

Sak: Årsbudsjett 2018 - Økonomiplan 2018-2021 
    

Arkivsak nr. Løpenr. Arkivkode  Avd/Sakshandsamar Dato 
2017/1127 15824/2017 151  SVK/MAYLAN 07.12.2017 
 
 
 
MELDING OM POLITISK VEDTAK - ÅRSBUDSJETT 2018 - ØKONOMIPLAN 
2018-2021 
 
Vi melder med dette frå at Volda ungdomsråd  den 06.12.17 , hadde føre ovannemnde som sak 
PS 45/17 der det vart gjort slikt vedtak: 
 
Ungdomsrådet tek årsbudsjett 2018 og økonomiplan 2018-2021 til vitande med fyljande 
merknader: 
 Varig styrking av helsesøster ressursen bør prioriterast 
 Renovering av Volda ungdomsskule er ei svært viktig sak 
 Ny kinosal er eit naudsynt tiltak for Volda 
 Avsett midlar til kapitalkostnad for svømmebasseng er viktig for barne- og 

ungdomsgruppa 
 Avsette midlar til ungdomstiltak/ungdomsklubb må vidareførast. Rådet ser at det er 

utfordringar med å finne eigna lokale. Rådet støttar at TOK får ansvaret for å 
arbeide vidare med saka og forutset at ungdomsrådet blir inkludert. Medan 
utgreiinga om permanente lokale pågår må ein kunne ta aktuelle midlertidige lokale 
opp til vurdering. 

 
 
Sakutgreiinga med vedlegg følgjer vedlagt. 
 
Volda kommune, Kultur og service 
 
May-Lisbet Lande 
Koordinator 
 
 
Kopi til: 
Kari Mette Sundgot    
Inger-Johanne Johnsen    
 
  



Handsaming: 
Ungdomsrådet tek årsbudsjett 2018 og økonomiplan 2018-2021 til vitande med fyljande 
merknader: 
 Varig styrking av helsesøster ressursen bør prioriterast 
 Renovering av Volda ungdomsskule er ei svært viktig sak 
 Ny kinosal er eit naudsynt tiltak for Volda 
 Avsett midlar til kapitalkostnad for svømmebasseng er viktig for barne- og 

ungdomsgruppa 
 Avsette midlar til ungdomstiltak/ungdomsklubb må vidareførast. Rådet ser at det er 

utfordringar med å finne eigna lokale. Rådet støttar at TOK får ansvaret for å arbeide 
vidare med saka og forutset at ungdomsrådet blir inkludert. Medan utgreiinga om 
permanente lokale pågår må ein kunne ta aktuelle midlertidige lokale opp til vurdering. 

 
Røysting: 
Samrøystes vedteke 
Vedtak i Ungdomsrådet - 06.12.2017  
Ungdomsrådet tek årsbudsjett 2018 og økonomiplan 2018-2021 til vitande med fyljande 
merknader: 
 Varig styrking av helsesøster ressursen bør prioriterast 
 Renovering av Volda ungdomsskule er ei svært viktig sak 
 Ny kinosal er eit naudsynt tiltak for Volda 
 Avsett midlar til kapitalkostnad for svømmebasseng er viktig for barne- og 

ungdomsgruppa 
 Avsette midlar til ungdomstiltak/ungdomsklubb må vidareførast. Rådet ser at det er 

utfordringar med å finne eigna lokale. Rådet støttar at TOK får ansvaret for å 
arbeide vidare med saka og forutset at ungdomsrådet blir inkludert. Medan 
utgreiinga om permanente lokale pågår må ein kunne ta aktuelle midlertidige lokale 
opp til vurdering. 

 
 
Møte slutt kl. 18:30 
 
Rett utskrift 06.12.17 
Volda kommune, Kultur og service 
 
May-Lisbet Lande 
Koordinator 


